
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ODGOVOR KOMISIJI ZA NEGOSPODARKSE ZADEVE IN CIVILNO DRUŽBO 
 
Kar se pa tiče predloga za šolo v naravi, predloga sam ne podpiram, ker je denarja pravzaprav tako ali 
tako premalo za obnovo knjižnice, ki jo nameravamo seliti v prostore v bivše banke! Pri prenovi 
knjižnice bo tako potrebno zagotoviti še poleg same prenove sredstva za elektriko, internet, vodo, 
ogrevanje,… Poleg tega pa moramo še zagotoviti parkirišče za invalide. Upoštevajoč vse navedeno bo 
rezerviranih sredstev v višini 22.000,00 EUR v letu 2012 še premalo, zato imamo ta sredstva 
zagotovljena še v isti višini tudi v letu 2013 (ureditev parkirišča, elektrika, internet,…) 
 


